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i que amb aquest sistema es podran obtenir les 
quantitats veritat.

El Dr. Comas, President de la Comissió de 
Pressupostos, glossa també les orientacions que 
han servit per a la seva confecció.

Sense cap esmena s ’apro va lapartat d ’ingres- 
sos.

Després de lleugeres esmenes especialment en 
l’apartat del personal del Sindicat i Miítual i 
d’una intervenció en l’apartat d ’Assessoria Jurí
dica, en la que el Dr. Masriera salva el seu vot, 
s?acorda lapartat de Despeses.

Sacorda fer la Convocatoria del Premi Puig 
i Sais, coni també invitar el Dr. Puig i Sais a 
Tacte del sorteig del premi que porta el seu nom.

A  continuado es reprèn la discussió del projec- 
te d’ampliació de la Reglamentació deis Hospitals 
fie Catalunya. •

Fren la paraula el Dr. Brossa el qual manifesta 
que la Ponència nomenada per a estudiar els dos 
projectes presentáis, acaba de reunir-se. Parla en 
nom d’aquesta de les conclusions que han tret 
deis dos projectes.

A  continuació el Dr. Brossa llegeix la proposi- 
ció d’ampliació de la Reglamentació Administra
tiva deis Serveis Medies en els Hospitals de Ca
talunya a fi de fer-la assequible ais Establiments 
d’Assistència Social i com sigui que les diferén- 
cies que separen a aquesta ampliació a la Regla
mentació deis Hospitals, no són pas fonamentals 
i sr únicament de detall d’adaptació a dits Esta
bliments i que en aquest Reglameiit ja hi ha un 
article que faculta el Coliseli perqué, prèvia con
sulta àmb els organismes afectats puguin adaptar
se les normes que es senyalen en els altres arri
cies a les característiques particulars de cada Es- 
tabliment, s acorda presentar a l’Assemblea la pro
posta del Dr. Brossa d’ampliació de dita Regla
mentació amb lleugeres esmenes i amb una nota 
que digui : Tòt l’acordat per Assemblees anteriors 
queda vigent.

■El Sr. President fa avinent qiie están a punt de 
tránscórrer les hores reglamentaries de sessió i 
pregunta -ais reunits si sacorda prorrogar-la per 
a una hora. Recau acord afirmatiu per unanimitat.

En entrar a la discussió dé Tapártat' referent a 
la proposició de la Mancomunitat de Comarques 
Bardelomnes sobre Partits Médics, pren la paráulá 
el Dr; Soler dient que si s’ha de discutir tot el 
projecte no s’acabarà la sessió ni en 6 hores i que 
há-’d ’acabar-se’en cinc minuts present'ant una pro- 
pósició a l’Assemblea en el- sentit que no es 
pogués esmenar cap Reglamentació de Partits Mé- 
dics sense haver éstat pel rnenys doé- anys en vi
gor. Esmenta les dificultáis ' i inconvenients que 
tenen aqüestes modificacions que moltes vegades 
s'acorden sense encara haver portat a la práctica 
les anteriors.

Pren la paraula el Sr. Secretan que s ’adhereix 
a les manifestacions del Dr. Soler i esmenta la 
conveniencia de portar a la práctica la base tret-

zena que diu que passais sis mesos de la implan
tado, el Sindicat procurará reglamentar la De
clarado de morosos, Borsa del I reball, etc., a ti 
de completar les Normes.

El Dr. Brossa esmenta lestranyesa que li ha 
causat l’esperit d’aquesta proposició. per conside
rar que discrepa de l’actuació que fins ara ha se 
guit el Sindicat en el medi rural que ha estât ami
norar en el possible la plètora professional. Creu 
que no és precisament ara quan ha de parlar-se 
d’augmentar el minim d ’iguales que ha de perce- 
bre un metge per poder-se establir en un partit 
mèdie a base de contracte, precisament per conèi- 
xer les dificultáis en qué es troba el Conseil amb 
ia quantitat estipulada actualment. També fa cons
tatar la discrepancia d’alguns articles i acaba ad 
herint-se a les manifestacions del Dr. Soler que 
les normes aprovades tinguin un termini minim 
de durado.

Intervenen els Drs. Abelló i novament el Dr. 
Soler i finalment a proposta del Dr. Brossa s’a
ccorda publicar a continuació d’aquesta proposició 
en el B u t l l e t í ,  l’informe del Conseil el que sera 
llegit a continuació mateix de la proposició en 
l'Assemblea.

Per la redaedó d ’aquest informe es nomenen 
els Drs. Soler i Brossa.

També sacorda enviar-ne 1111 a cada Mancomu
nitat i convocar els Srs. Présidents per la pro
pera reunió que celebrará el Conseil el dia 23 deis 
corrents.

Les proposicions de la Secció Comarcal del Ri- 
pollès i L a Bisbal que fan referencia a la de la 
Mancomunitat de Comarques Barcelonines de* 
partits médics, queden informades amb el que el 
Conseil acaba d’acordar.

S ’acorda informar favorablement la proposi
ció de la Mancomunitat de Comarques Barceloni
nes referent a despeses que es proposen en la 
mateixa Assemblea.

S ’aprova la proposició de la Secció Comarcal 
de Mataró amb una addició proposada pel doc
tor Masriera que dirá : Els membres d ’una comis- 
sió que deixin d’assistir sense justificado a tres 
sessions consécutives es1 consideraran dimitits au- 
tomàticament.

Sacorda l’apartat que diu: ‘ ‘ Expulsió deis socis 
elei'. Sindicat ” , .áíxí- mateix invitar a assístir a 
l’Assemblea els senyors expulsáis del Sindicat per 
tal que puguin fer ús del dret de defensa.

Amb aqüestes esmenes- s’àprova l ’Ordre del 
Dia per la propera Assemblea de Delegats del 
T935-

I sense altres assumptes a tractar s’aixeca la 
sessió a les 2 hores i trenta cinc minuts del se- 
giient dia de començada.

Acta núm. 403
A  les 19 hores i quaranta minuts del dia 23 

de maig del 1935 es reuneix el Conseil General


